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Výpis usnesení z jednání zastupitelstva obce: 

1. Zahájení, schválení programu schůze a schválení ověřovatelů zápisu 

Ověřovateli byli zvoleni Kamil Rous a Miloš Réman. 
Zastupitelstvo obce šesti hlasy (jeden nepřítomen) schválilo ověřovatele zápisu a doplnění programu 
jednání o projednání záznamu z pochůzky Podhradské louce. 
 

2. Závěrečný účet (ZÚ) roku 2008 
ZO šesti hlasy (jeden nepřítomen) schválilo závěrečný účet hospodaření obce za rok 2008 s výhradou.  
3. Nápravná opatření k vytčeným nedostatkům v hospodaření obce za rok 2008 
ZO šesti hlasy (jeden nepřítomen) odsouhlasilo předložený návrh Nápravných opatření v hospodaření 
obce za rok 2008 a pověřilo Hanu Rousovou, aby vypracovala finální verzi Nápravných opatření, a tu do 
15-ti dnů ode dne schválení ZÚ zaslala na Krajský úřad Jihomoravského kraje. 
 

4. Schválení rozpočtového opatření č. 3/2009 
Zastupitelstvo obce schválilo šesti hlasy (jeden nepřítomen) rozpočtové opatření č. 3/2009, kde se 
příjmy i výdaje navyšují o 1.200,- Kč. 
 

5. Prodej stavebních parcel – záměr na prodej parcel, finální verze zastavovací studie, cena 
pozemku a sankce. 

ZO šesti hlasy (jeden nepřítomen) odsouhlasilo výši sankcí za nedodržení podmínek stanovených 
v pravidlech pro prodej parcel na 50,- Kč za m2. Zastupitelstvo obce si vyhrazuje právo v odůvodněných 
případech sankce za porušení podmínek odpustit.  
 

6. Nájem obecního pozemku p.č. 1006/7 v k.ú. Drahonín manželům Maršovým 
ZO obce šesti hlasy(jeden nepřítomen) odsouhlasilo výši nájmu 200,- Kč za rok. 
 

7. Termín posečení Podhradské louky a pokácení uschlého stromu 
ZO šesti hlasy (jeden nepřítomen) stanovilo lhůtu na posečení louky do konce července, pro pokácení 
uschlého stromu do konce srpna. 
 

8. Záměr paní Jirsové a Ing. Pochopa oplotit točnu autobusů mezi obecním úřadem a areálem 
zemědělského družstva 

ZO šesti hlasy (jeden nepřítomen) vyslovilo nesouhlas se záměrem paní Jirsové a pana Pochopa oplotit 
točnu autobusu. Pokud tak bude učiněno, bude obec požadovat ve správním řízením, příp. soudní cestou 
uvedení pozemku do klidového stavu, tzn., že točna bude i nadále přístupná autobusům ISD JMK, pile 
Vojta, ale i ZD Olší. 
 

9. Žádost manželů Matějíkových – zrušení polní cesty na jejich pozemku 
ZO šesti hlasy (jeden nepřítomen) vyslovilo nesouhlas se zrušením stávající polní cesty umístěné na 
pozemku pana Matějíka. Polní cesta je ve stávající trase vedena od nepaměti a až do realizace 
geometrického vytyčení pozemku pana Matějíka nikdo (vč. pana Matějíka) netušil, že je cesta umístěna 
na jeho pozemku. ZO požaduje ponechat stávající cestu pro zajištění dopravní obslužnosti k „Madronovu 
statku“, resp. k polím umístěných podél polní cesty. 
ZO pověřilo starostu zajistit průjezdnost polní cesty všemi prostředky, tj. ve správním řízení nebo soudní 
cestou. 
 
 
……………………………………    …………………………………… 
Ing. Pavel Kocůr      Kamil Rous 
starosta obce       místostarosta obce 
 
Vyvěšeno na úřední desce: 6.7.2009 
Sejmuto z úřední desky:  


